
Protokół Nr XXVII/21
z XXVII Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 24 lutego 2021 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 24 lutego 2021 r. o godz. 915

Obrady sesji zakończyły się w dniu 24 lutego 2021 r. o godz. 1041

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radny Tomasz Korzeniecki
7. Radna Anna Krutul
8. Radny Marian Auron
9. Radny Piotr Maksimowicz
10. Radny Józef Masianis
11. Radny Bogusław Sojko
12. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
13. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
14. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radny Janusz Zabłocki

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pani Aneta Kimszal - Sekretarz Miasta Sejny,
2 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
3 Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG,
4 Pani Ewelina Luto - Referent,
5 Pani Izabela Śmietało – Żagunia - Radca Prawny

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXVII Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXVII Sesję Rady Miasta Sejny”.

Stwierdziła prawomocność obrad.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przypomniała
obowiązku mówienia do mikrofonu. W związku z obowiązkiem ustawowym wynikającym z
ustawy  o  dostępności  cyfrowej  stron  internetowych  i  aplikacji  mobilnych  podmiotów
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publicznych  z  dn.  4  kwietnia  2019  w  zakresie  zapewniania  transkrypcji  materiałów
multimedialnych publikowanych od dnia 23.09.2020 r. 

1. Mówić do mikrofonu,
2. Mówić poprawnie i z jednakowym poziomem (głośność),
3. Należy mówić wyłącznie do mikrofonu po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
przez wypowiedzenie nazwiska mówcy, (wypowiedzi poza mikrofonem nie będą traktowane, 
jako wypowiedź do protokołu),
4. W tym samym czasie ma mówić tylko jedna osoba.

Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. Poinformowała Radnych, że
przed planowaną Sesją wpłynęły dwa wnioski o zmianę porządku posiedzenia. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – odniosła się do zmian w porządku obrad,
poinformowała,  o  trybie  działania  w  związku  z  podejmowanymi  uchwałami  w  sprawie
przedłużenia  umów  dzierżaw.  Jeżeli  chodzi  o  uchylenie  uchwały  w  sprawie  uchylenia
uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania, obciążania oraz wydzierżawiania i
najmu nieruchomości gruntowych to będziemy pracować na ustawie. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  zwróciła  się  z
pytaniem do Pani Kierownik czy jest w stanie przygotować do następnej sesji planowanej w
marcu nową uchwałę trybową?

 Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG – myślę,  że  nie,  ponieważ  opracowanie
takiego aktu prawa miejscowego, wolałabym abyśmy tą uchwałę uchylili, ponieważ mamy
taką możliwość pracy na ustawie. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  poinformowała
Radnych, że staje się zagrożony punkt 11 porządku obrad, ponieważ dzierżawa ta jest do
końca marca. 

Radny Marian Auron – zwrócił Przewodniczącej Rady uwagę gdzie poinformowała,
że wniosek Burmistrza wpłynął wcześniej. 

Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – poinformowała,  że
wniosek  Radnego  wpłynął  17.02.2021  r.  a  wniosek  Pana  Burmistrza  Miasta  wpłynął
23.02.2021 r. 

Radny  Marian  Auron –  prosi  by  się  zastanowić,  żebym  nie  napisał  wniosku  o
wykreślenie punktu, byłyby głosowane błędne uchwały, proponuje by na czas wypracowania
nowej  uchwały  zawrzeć  z  osobą  umowę  na  tzw.  korzystanie  bezumowne  zachowując
warunki.

W trakcie  wypowiedzi  obrady  opuścił  Radny  Bogusław Sojko,  po  czym po  chwili
wrócił. 
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Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  te  uchwały  nie  są  podejmowane  z
naruszeniem  prawa,  wszystko  podawana  jest  do  publicznej  wiadomości,  staramy  się
wyeliminować to, o czym Pan mówi, czyli bezumowne korzystanie. 

Radna Anna Krutul – w związku z tym, że nasza Pani Radczyni jedzie by wyjaśnić
nam sytuacje sporne to może odłóżmy ten punkt na czas późniejszy.  

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – czy wpłynęła do Pani  opinia prawna w
prawdę była ona dość późno wysłana?

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – opinia prawna do mnie
nie wpłynęła, po południu sprawdzałam pocztę, przystąpiła do głosowania nad wnioskiem
Radego Mariana Aurona (wniosek w załączeniu).

Rada Miasta w głosowaniu większością głosów ( 6 głosów za, 3 głosy przeciw i 5
głosów wstrzymujących się) oddaliła wniosek Radego Mariana Aurona, ponieważ nie uzyskał
bezwzględnej większości ustawowego składu Rady.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
przegłosowania wniosku złożonego przez Burmistrza Miasta Sejny o rozszerzenie porządku
obrad (wniosek w załączeniu).

Rada Miasta w głosowaniu ( 3 głosy za, 5 głosów przeciw i 6 głosów wstrzymujących
się  )  oddaliła  wniosek  Burmistrza  Miasta  Sejny,  ponieważ  nie  uzyskał  bezwzględnej
większości ustawowego składu Rady.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
przegłosowania porządku obrad. 

Rada Miasta  w głosowaniu  imiennym większością  głosów (13 głosów za  i  1  głos
wstrzymujący się) przyjęła porządek obrad XXVII Sesji Rady Miasta Sejny.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXVII Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 27 stycznia 2021 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2021.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy
z  dotychczasowym  dzierżawcą,  na  okres  dłuższy  niż  3  lata,  w  trybie
bezprzetargowym.

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.
15. Sprawozdanie  z  działalności  stałych  Komisji  Rady  Miasta  Sejny

za 2020 rok.
16. Wolne wnioski i oświadczenia.
17.Zakończenie obrad.  

Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXVI  Sesji  Rady  Miasta  Sejny  
z dnia 27 stycznia 2021 r.

Głosowanie: 13 głosów za i 1 głos wstrzymujący się.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i większością głosów przyjęli protokół z obrad
XXVI Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 27 stycznia 2021 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

Nie zabrano głosu w w/w punkcie.

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos zabrała  Pani  Aneta  Kimszal  -  Sekretarz  Miasta  -  odczytała  sprawozdanie  z  prac
Burmistrza Miasta od ostatniej sesji oraz informację o wydanych decyzjach i zarządzeniach w
okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 6.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.
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Interpelacje  złożone  zostały  przez  Radnego  Mariana  Aurona,  Radnego  Piotra
Maksimowicza oraz Radnego Marka Zubrzyńskiego, które stanowią załącznik do protokołu.

 W trakcie na obrady dołączyła Pani Izabela Śmietało- Żagunia Radca Prawny. 
 W trakcie wypowiedzi obrady opuścił Radny Marek Zubrzyński, po czym po chwili wrócił.
W trakcie  wypowiedzi  obrady opuściła  Radna Jolanta Piktel  Dabulis,  po czym po chwili
wrócił. 
 

Do pkt 7.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  zmian  w
budżecie  miasta  Sejny  na  2021  rok.  Temat  ten  był  szeroko  omawiany  na  wspólnym
posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miasta. Przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
 

 Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
budżecie miasta Sejny na 2021 rok.(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 8.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok. Temat ten był szeroko omawiany na
wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miasta. Przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Sejny  na  2021  rok.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu). 

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki
nad zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta
Sejny na 2021. Temat ten był szeroko omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych
Rady Miasta. Przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
przyjęcia  Programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności
zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2021. (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 10.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3 lat.  Temat
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ten  był  szeroko  omawiany  na  wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady  Miasta.
Przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

Radny  Marek  Zubrzyński –  będziemy  głosować  teraz  nad  uchwałami  w  sprawie
dzierżawy i ja nie jestem pewien czy będę głosował zgodnie z prawem czy przeciw prawu.
Proponuje  by  wysłać  zapytanie  do  Nadzoru  Wojewody  czy  ta  uchwała  z  2007  roku  i
nowelizacja z 2012 roku jest zgodna. 

W trakcie  wypowiedzi  obrady  opuścił  Radny  Bogusław Sojko,  po  czym po  chwili
wrócił.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przypomniała,  że
podjęliśmy decyzję, co do naszego porządku obrad i będziemy głosować nad tymi uchwałami.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – jeżeli chodzi o Pana wątpliwości, to leży w
Państwa kompetencji. Mam prawo do swojej opinii. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – należy jak najszybciej
opracować nowe zasady. 

Pani Izabela  Śmietało – Żagunia – Radca Prawny – zapoznałam się z wnioskiem i
przygotowałam opinię prawną, którą wysłałam wczoraj  popołudniu (opinia w załączeniu).
Przedstawiła  Radnym  swoje  stanowisko  w  sprawie  podejmowania  uchwał  w  sprawie
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na
okres do 3 lat.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do głosowania
nad uchwałą 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.  (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym  dzierżawcą,  na  okres  do  3  lat.
Przedstawiła treść uchwały, po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.  (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie  kolejnej  umowy  dzierżawy  z  dotychczasowym  dzierżawcą,  na  okres  do  3  lat.
Przedstawiła treść uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą.
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres do 3
lat.  (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 13.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres dłuższy niż 3
lata,  w  trybie  bezprzetargowym.  Przedstawiła  treść  uchwały,  po  czym  przystąpiła  do
głosowania nad uchwałą.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie wyrażenia
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, na okres dłuższy
niż 3 lata, w trybie bezprzetargowym.  (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. Petycja
ta została rozpatrzona przez Komisje Skarg, Wniosków i Petycji. Przedstawiła treść uchwały,
po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

W trakcie obrady opuścił Radny Paweł Dzienisiewicz. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia
petycji (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  działalności  stałych  Komisji  Rady
Miasta  Sejny
za 2020 rok.

Rada Miasta nie wniosła uwag i zastrzeżeń do sprawozdania z działalności stałych Komisji
Rady Miasta Sejny za 2020 rok.

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia.

1. Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – przedstawiła prośbę
Komendy Powiatowej Policji w Sejnach o dofinansowanie urządzenia.
Pani  Ewelina  Luto –  Referent  -  poinformowała,  że  odpowiedz  na  pismo  zostało
wysłane. 

2. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przedstawiła
informacje, że wpłynęło Sprawozdanie Komendy Powiatowej Policji w Sejnach radni
je otrzymali i mogli się szczegółowo zapoznać ( w załączeniu).
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3. Radny Marian Auron – dziękuję za wysłuchanie, jestem zadowolony, że mój wniosek
spowodował, że w tej sprawie coś ruszy. 

4. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przypomniała  o
zbliżającym się terminie złożenia oświadczeń majątkowych. 

Do pkt 17.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXVII Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXVII Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=hCfk2o1te4s

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska

Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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